
Nakon  godine  posvećene  obrazovanju  Stričak  najavio  iskorak  na

području zdravstva te donošenje strategije razvoja Županije do 2027.

godine: Ako nećemo mi, tko će? Ako ne sada, kada?

8.12.2022.

Božićno okupljanje članova i simpatizera varaždinske Županijske i Gradske organizacije

HDZ-a bila je prilika za osvrt na proteklo jednogodišnje razdoblje, ali i za zahvalu svima na

suradnji  bez  koje  postignuti  rezultati  ne  bi  bili  mogući.  Naglasio  je  to  i  predsjednik

Županijske  organizacije  HDZ-a  i  župan  Varaždinske  županije  Anđelko  Stričak  koji  je

poručio kako je iza njih izazovna godina, ali i godina puna vrijednih rezultata. 

Prenijevši pozdrave i čestitke od predsjednika HDZ-a i premijera Andreja Plenkovića koji

ističe kako je županijski HDZ na posljednjim lokalnim izborima napravio čudo, Stričak je

zahvalio  svima  koji  su  im  u  proteklom  razdoblju  pružili  ruku  suradnje,  a  naročito

koalicijskim partnerima; HSLS-u, HSU-u, HNS-u i Nezavisnoj listi Ivana Čehoka.

Iako je protekla godina bila puna izazova, iza županijskog vodstva na čelu s HDZ-om

vrijedni su rezultati.



-  Ova  godina  bila  je  godina  obrazovanja.  Napravili  smo  zaista  sjajne  iskorake  u

obrazovnom sustavu, a pred nama je godina iskoraka u zdravstvu. Naime, godinu ćemo

započeti  otvaranjem  OHBP-a  i  dnevne  bolnice,  Spinalnog  centra  u  Varaždinskim

Toplicama,  Centrom  kompetentnosti  u  zdravstvu  i  početi  s  izgradnjom  Centralnog

operacijskog  bloka  –  dodao  je  Stričak  te  najavio  novi  iskorak,  odnosno  donošenje

strategije razvoja Varaždinske županije.

-  Pred  nama  je  donošenje  jednog  strateškog  dokumenta  Plana  razvoja  Varaždinske

županije do 2027. godine. Već sada tim planom predviđamo preko 40 kapitalnih investicija

vrijednosti  preko  2,4  milijarde  kuna.  Krajem  godine  cijeli  taj  set  pustit  ćemo  u  javnu

raspravu, koja će biti otvorena oko mjesec dana kako bi se u njegovo donošenje mogli

uključiti  svi  zainteresirani.  U  veljači,  na  33.  obljetnici  stranke  odlučit  ćemo  o  idućim

koracima; donošenju plana razvoja, prioritetima, načinu rada i pripremi za naredne izbore.

Jer, ako sve te projekte i investicije nećemo odraditi mi, tko će? Ako ne sada, kada? –

zaključio je Stričak.

Osvrnuo  se  i  na  izglasavanje  županijskog  proračuna  pri  čemu  su  vijećnici  iz  redova

Narodne stranke Reformisti  i  SDP-a glasali  protiv,  unatoč tome što Županija  provodi  i

priprema čak milijardu kuna vrijednih investicije u samom gradu Varaždinu. Gradu kojeg

vodi gradonačelnik iz redova SDP-a. 

-I  drugi  dan nas prozivaju zbog čega naši  vijećnici  nisu podržali  gradski  proračun. Od

svojih projekata nemaju ništa, a mi, odnosno Županija u gradu provodimo i pripremamo

projekte u vrijednosti od milijarde kuna i još nas zbog toga prozivaju. To se zove licemjerje,

ali bez obzira na to spremni smo pružiti ruku svakome. Svakog uvažavamo i spremni smo

sa svima razgovarati, ali na ucjene i medijske prozivke ne pristajemo. To je valjda svima

jasno – pojasnio je Stričak.

Predsjednik  Gradske  organizacije  HDZ-a  Grada  Varaždina  i  saborski  zastupnik  Damir

Habijan naglasio je kako je u proteklom razdoblju Vlada Republike Hrvatske predvođena

premijerom Plenkovićem ostvarila sva četiri  strateška cilja,  a to su izgradnja Pelješkog

mosta,  ulazak  u  Šengenski  prostor  i  Euro  zonu  te  nabava  borbenih  zrakoplova.  Toj

uspješnoj politici u prilog ide i rejting stranke koji je na nacionalnoj razini oko 30 posto.



-Ako pogledamo sljedeće tri  stranke,  SDP, Možemo i  Most,  one zajedno imaju gotovo

manje nego mi sami. To dovoljno govori o snazi HDZ-a, o Vladi, ali  i  svima nama kao

članicama i članovima da je politika koju vodimo potpuno ispravna i da to građani ove

zemlje  u  potpunosti  prepoznaju  i  podržavaju  –  poručio  je  Habijan  naglasivši  kako  su

alternativa HDZ-u oni koji ne mogu pronaći zajednički jezik, a kamoli voditi državu.

Da je HDZ u Varaždinskoj županiji nikad jači, potvrdio je i Alen Runac, tajnik Županijske

organizacije HDZ-a iznijevši podatke koji to dokazuju. Naime, 2011. županijski HDZ nije

imao  nijednog  saborskog  zastupnika,  četiri  godine  kasnije  jednog,  godinu  poslije  dva,

2020. godine čak tri, a samo godinu dana kasnije osvaja i poziciju župana Varaždinske

županije.

-Bitna  je  komunikacija,  zato  vas  sve  pozivam  i  da  županijske  i  gradske  vijećnike

kontaktirate za sve informacije koje trebate dobiti kako biste mogli na terenu komunicirati s

našim  glasačkim  tijelom  –  rekao  je  Runac  i  sam  se  osvrnuvši  na  proračun  Grada

Varaždina. 

Kako  kaže,  nije  na  HDZ-ovim  vijećnicima  koji  su  opozicija  da  osiguravaju  većinu  u

Gradskom vijeću, već je ta odgovornost isključivo na čelnom čovjeku Grada. 

Inače, Runac je kao politički tajnik iznio i podatak te čestitao Stričaku na činjenici da je

najdugovječniji  predsjednik Županijske organizacije HDZ-a Varaždinske županije budući

da već deset godina odgovorno obnaša tu funkciju.

Na  druženju  nisu  zaboravljeni  ni  drugi  čelni  ljudi  Županijske  organizacije,  a  posebne

čestitke upućene su Miroslavu Huđeku koji je organizaciju vodio u dvogodišnjem mandatu

od 1999. do 2000. te Krešimiru Čopu koji je predsjednik bio od 2000. do 2002.






























